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MZ (UFO) – SOUVISLOSTI SE SOUČASNOU SITUACÍ A FAKE
COVID PANDEMIÍ
 

Dovolte mi podělit se o tyto důležité informace na základě osobních dlouholetých poznatků a
zkušeností. Věnuji se dlouhodobě bádání a získavaní informací o extraterrestriálních entitách
(zjednodušeně tzv. Ufologie). Už od svého mládí jsem se zúčastnil spousty různých seminářů, byl
jsem členem výzkumných “ufologických” organizací a dělal analytika digitální fotografie, na
odhalování padělků, atd.

Nejsem žádný fanatik ani naivka, vycházím z vědecké reality a logiky a spousty dostupných
odtajněných informací, které dokážou přesvédčit nejen pracovníky NASA, ale i naše největší skeptiky
aby pochopili, že nejsme ve vesmíru a dokonce ani na této planetě jediný “nadřazený” inteligentní
druh.

Kdysi v 50tých letech pracoval seržant spec. tajného oddělení pro výzkum UFO jménem Robert (Bob)
Orel Dean a po ukončení služby prohlásil veřejně, že “jsou již mezi námi a nikdo je nepozná” viz
video níže

 

 

a pak zanedlouho záhadně zemřel (jako spousta dalších badatelů, co byli “moc nahlas” a vypustili
nepovolené informace). V podstatě řekl, že se děsí toho, až se tito “nenápadní” MZ dostanou-vetřou
na vedoucí místa v armádě, do Pentagonu a do vládnoucích pozicí a pak nebude problém, aby nám
skrytě vládli (příp. nás vyhladili jako nepotřebný obtěžující hmyz) a nikdo tomu nebude věřit … na
což ovšem spoléhají.

Proto je zesměšňováno a bráněno veřejně mluvit o čemkoliv, týkající se MZ a UFO i když to
to není vojenské tajemství. To by se dalo pochopit v případě prozrazení nějakých
vojenských technologií, ale zakázat sdělovat, že jsem něco viděl???!!! Proto jsou všude
vědečtí badatelé – ufologové zesměšňovaní a bojí se vystupovat veřejně. Někteří
nepohodlní, kteří vědí už moc, jsou za záhadných okolností zavřaždění, příkladů je spousta.
Také podivní “muži v černém”, kteří se chovají jako bioroboti těch vládnoucích a jejich
úkolem je zastrašovat pozorovatele a zjišťovat a hledat případně jejich narušitele – vetřelce.
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Proč letají černé helikoptéry bez označení okamžitě nad místem nějakého výskytu UFO
nebo MZ, když jsem to zjišťoval, armády nic takového nevlastní, to by snad někdo musel
vědět a vidět někde na letištích.

 Další takový je seržant Clifford Stone viz:

který se osobně setkal s MZ a pomáhal jim nebo kanadský ministr obrany Paul Hellyer viz

nebo Boyd Bushman:

 

“Agent CIA”

anebo Phil Schneider:

…atd., kteří tesně před smrtí odhalily spoustu zakázané pravdy a veřejně prohlásili jejich poznatky a
pravdu o MZ.

Další jsou např. Ron Garner viz:

Nejvíc zpodobňuje realitu a nabízí možnost-variantu film z r. 1988 “Jsou mezi námi” ke stažení
tady  kterému taky málokdo věří, že by mohl být realitou.

Vzpomněl jsem si na jedno starší video z YouTube, kde nějaký muž volal do rádia, byl ve stresu a
zajíkal se a říkal, že ho vyhodili pro nemoc z Area51 a že se dozvěděl hrozné věci, že nám vládnou
MZ a chtějí nás vyhladit, ale že máme ještě čas se zachránit. Záznam hovoru byl operátorem nouzové
linky vyhodnocen jako jako reálné volání, zapni si české titulky:

Takže ve výsledku zdravé logiky se nabízí vysvětlení, proč Makrela, ementál Biden, Makaron, Soros a
patrné i Putin (!) a další chazarská mafie co jsou ve vládách světa, terorizují a šikanují svůj vlastní
lid, nevadí jim demonstrace, ignorují stav v jakém je jejich země, jako by byli mimo smysly a
někdo je ovládal nebo naprogramoval k sebezničení.

MÁM DOJEM, ŽE JSOU JIŽ VŠICHNI VŮDCI NĚJAKÝM ZPŮSOBEM MENTÁLNĚ UPRAVENI
(ČIPY V MOZKU?), ZMANIPULOVÁNI ANEBO ROVNOU NAHRAZENI DVOJNÍKY MZ,
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PROTOŽE DOKONCE I BÝVALÁ MANŽELKA PUTINA PROHLÁSILA, ŽE TO NENÍ UŽ JEJÍ
BÝVALÝ MUŽ A ŽENSKÉ NA TO MAJÍ ČICH…

Všichni jsou většinou účastníci Bilderbergu, kde patrně dostali speciální očkování, čipy
nebo jim MZ přeprogramovali mozek a ovládají je na dálku!!!

A co satelity Elona Muska? Je velice podezřelé, proč najednou tolik tisíc satelitů kvůli
údajnému G5 internetu? Pod tím se může skrývat ovládání očkovaných, kteří jsou
infikováni grafenem a můžou být ovládáni. Proč by tak náhle zavraždili německého
chemika Dr Andrease Noacka, který objevil, že je grafen v injekcích a mj. se chová jako
žiletky a ničí cévy?

Podobně budou ovládat i všechny s očkováním obsahující grafen. K čemu je asi řízená imigrace? Za
účelem zničení Evropy a rozpoutání války. To přece nemůže chtít žádný vládce jakékoliv země!!! A
Makrela se nepochopitelně činí nejvíc, jako by jí někdo instaloval turbo… Je spousta videí na
YouTube kde jsou vidět oči různých vůdců, jak se jim mění na ještěří škvíry – reptiliáni, toto je těžko
ověřit a uvěřit, ale beru to jako možnost… z historických zdrojů to není nemožné, údajně žijí pod
zemí atd.

Pokud připustíme, že MZ mají daleko vyšší technické možnosti, můžou měnit hmotu, ovládat mysl
lidí (viz únosy do UFO), mizet, zneviditelnit se, být jako hologram, skrývat se třeba v jiné dimenzi a
jsou miliony roků před námi v technice, pak jsme pro ně jen obtížný hmyz a podle toho s námi
jednají.

Kde se berou stále nové a nové varianty virů, kdo je vyrábí a rozprašuje mezi lidi? Kdo na to může
mít techniku, která se skrývá za chemtrails apod.? Už celý svět nosí roušky a dává si pozor na
hygienu, takže kde se berou další a další varianty??? Mutace to určitě nejsou, to pochopí už snad
každý i ten největší debil, že virus není genius, ale že ho vytvořil uměle člověk. Byli jsme údajně
stvořeni jako bioroboti na těžbu zlata pro MZ (Anunnaki), s omezenou funkcí mozku (momentálně ho
máme využitý na pár procent, zbytek zablokovaný), aby jsme jen pracovali jako otroci a to se děje
dodnes. Jenže časem jsme si inteligenci zvýšili (sice jen někteří) a už to není pro ně únosné, planeta
se přelidňuje, musí se snížit stavy.

To, že je vakcinace biologická zbraň a bude se zpožděním zabíjet, aby nešla prokázat souvislost,
pochopí i méně inteligentní, někde jsem dokonce četl, že je to záměr zbavit se blbců, i když migrace
do Evropy je spíše se záměrem vyhladit chytré a nahradit hlupákama, kteří jsou ovládáni koránem a
Aláhem. Ti se pak celkem bez boje nastěhují do našich opuštěných domovů a budou vesele množit,
aby doplnili stavy otroků.

Šokující video jak smýšlí jeden šílenec, co chce vládnout světu, ředitel ruské spořitelny German
Gref (narodil se v Kazachstánu etnickým Němcům, proto to německé jméno i příjmení), který v tom
videu Michalkova figuruje jako ústřední postava se svým proslovem před více než 9 roky, je
opravdový psychopat nejhrubšího zrna.

Video je tady:

Velice zajímavé video Antonina Baudyše:

Je toho ještě hodně, co by se dalo sdělit, ale obávám se že už je pozdě, že opíchaní budou co nevidět
už jenom čumět jako telata a bučet v ohradách pod dozorem s kulomety.

Proč se nesmí používat ivermectin a isoprinosin, když je vyzkoušený a pomáhá? Proto, že by



to nebyl byznys pro pharma-mafii a její služebníky ve vládách?!!!

Účelem a úmyslem farmaceutických firem je zcela něco jiného, než pacienty uzdravovat a
zachraňovat.

Je mimořádně těžké bránit se někomu, kdo je miliony let s technikou před námi. Proto je naše jediná
šance v jednotě a společném postupu za účelem zachránit co se ještě zachránit dá … pokud chceme
přežít jako lidstvo a rasa.
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